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Paní ministryně, 

>Napoleon Bonaparte jednou řekl: "Lidi znám dobře, ale musím říct, že Ježíš Kristus nebyl 

obyčejným člověkem. Není možné srovnávat Ježíše a všechny ostatní lidi na světě. Alexandr 

Veliký, Caesar, Karel Veliký a já jsme založili velké říše. Ale na čem byly založeny naše 

výsledky a schopnosti? Na síle. Ježíš Kristus založil své království na lásce a i v této chvíli by 

pro něho zemřely miliony lidí."1< Aby k tomuto závěru mohl Napoleon Bonaparte dojít, musel 

mít ponětí nejen o jednotlivých zakladatelích svých říší, ale i o Ježíši Kristu, který, nechtěl 

nikdy vyhlazování lidstva. Proč máme budovat v České republice základnu USA  a budovat ji 

de facto na válce. Lidé to nechtějí, Vy jste však rozhodnuta po Velikonocích jednat jménem 

České republiky s vaším americkým protějškem  Lloydem Austinem. Určitě znáte toto video2, 

není tedy pochyb o zájmu USA prezentovaného na půdě Evropského parlamentu. 

 

„Europoslanec Alexandr Vondra na kongresu ODS mluvil o americké základně v České 

republice. To je jeho tradiční téma, chci se ale zeptat na to, zda to může být na pořadu 

dne.“3 

 

Na pořadu dne je třeba vnímat vůli lidí, ne to, co se pan Alexandr Vondra dozví na zasedání 

Evropského parlamentu a ztotožňovat to s vůlí českých občanů. Chcete rozpoutat snad válku 

v České republice? Minulý rok jsem ve 49stránkovám dopise expremiérovi Babišovi  (analýza 

mnoha zahraničních dokumentů) také uvedl zmínku o 18 let trvající občanské válce na území 

dřívějšího  , tj. rozlehlejšího Izraele 970 př. n. l – 931 př. n. l.   

Možná potřebujete posilu dohlížející na nepoddajné občany. 

Půjdu tedy rovnou k věci, kromě zadlužené země jsme informováni spolehlivými (ne tzv. 

dezinformačními) weby: „S hepatitidou C na Ukrajině žije cca 1,34 milionu lidí, s 

hepatitidou B kolem 560 tisíc osob. Ve srovnání s Českem na Ukrajině hrozí i vyšší riziko 

nákazy virem HIV. Ten se v zemi často šíří i mezi heterosexuály.“4 Vnímejte tedy vůli 

občanů, popisuje ji také web NE ZÁKLADNÁM.5 Seznamte se s oficiálními články na NIH 

(zahájení klinické zkoušky tří mRNA HIV  vakcín) „Očekává se, že klinická studie bude 

dokončena do července 2023.“6 Jak to bude s DNA vakcínami proti viru hepatitidy viru C?7 

Ještě chcete tvrdit, že agresorem je pouze pan prezident Ruska Vladimír Putin? Vždyť tu válku 

na Ukrajině nechtějí ukončit ani USA, hodí se jim, staneme se místem aplikací dalších 

 
1 https://www.bibletv.cz/evangelium-pro-dnesek/6-lekce-jezis-kristus-nas-jedinecny-spasitel 
2 https://www.youtube.com/watch?v=ZvwuGzAPqu8 
3 https://denikn.cz/856837/chci-otevrit-tema-americke-zakladny-v-cesku-rika-cernochova-v-usa-bude-jednat-po-

velikonocich/?ref=pop&rtm_source=web&rtm_medium=article&rtm_campaign=share_button&rtm_variant=nat

ive&rtm_content=5ab4a226-387c-4c91-bb0d-

c43821571239&fbclid=IwAR153xopMfTUa1bMWo_o3wSQJCaAack9aiDKg1UhgzQmcRgCyjdIT3DrEY4 
4 https://www.zdravezpravy.cz/2022/03/23/tbc-a-spalnicky-nejsou-jedine-infekcni-riziko-z-

ukrajiny/?fbclid=IwAR1rawgf_7rRvcdKe-_aqdvkoMxHiT5Upd3EqHKK6CezYyXD9-yGHqLWHXw 
5 http://nezakladnam.cz/cs/2457_zruseni-shromazdeni-153-2022-na-vaclavskem-namesti 
6 https://www.nih.gov/news-events/news-releases/nih-launches-clinical-trial-three-mrna-hiv-

vaccines?fbclid=IwAR19lq3B7g9oMpnli4ynnms2TbDS2vvokXvBKRVdoc3wzZ6UFr8nJO2Gv1I 
7 https://virologyj.biomedcentral.com/articles/10.1186/s12985-021-01716-8?fbclid=IwAR1dIU-
I5onScsFquOoQISuHy9kwX0SZM7iWtfcN9AsM4HbPRmCZmgYl8Vo 
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experimentálních injekcí? Ukrajina nepatří do společenství označované jako Evropská unie, 

proč nenahnat Ukrajince na její území (EMA to schválí lehce –  úředně), chvíli hrát roli ne lásky 

Ježíše, jak to popsal výše Napoleon Bonaparte, ale, na oko pomocníka – proti vůli občanů vláda 

dodává tanky T 72 apod. Je mi zle z toho, čeho jste schopni. Nezlomíte mě a ani mnoho dalších, 

i kdybyste tyto další tzv. vakcíny, prostě látky ke snížení populace na zemi (Agenda 2030) 

učinili povinnými třeba i na úrovni ústavního zákona. Není od věci vzhledem ke zkušenostem 

s Covid -19 uvažovat také nad tím, že nám bude nařízeno aplikovat tyto injekce americkým 

vojákům – na tom se chcete podílet? NE základnám i v zájmu amerických vojáků!! 

 

Text z Kladna (16. 2. 2022) 

„Odmítám vlastizradu a budu se dál chovat tak, abych se mohl v budoucnu podívat do očí 

svým dětem a vnukům. 

Vyrůstal jsem v rodině, kde jsme si vážili jeden druhého a moji rodiče pečovali o stárnoucí 

prarodiče s láskou. Ve škole mi vštěpovali úctu k našim předkům a lásku k národu a k naší 

zemi. Učil jsem se rád národní dějiny a bavila mne česká literatura. Na výlety jsme jezdili na 

hrady a zámky a památky spojené s českou minulostí. Měl jsem to ohromné štěstí, že jsem 

chodil do divadla v době, kdy z úst herců zněla správná a slušná čeština bez vulgarismů. Už 

jako dítě jsem měl ohromnou radost, když naši sportovci vítězili, československá vlajka 

stoupala na stožár a zněla naše hymna, která opěvuje naši nádhernou a požehnanou zem. Učili 

mne, že tohle jsou Čechy a žije tu český národ. Je to naše vlast, za kterou jsme odpovědní, a 

budeme se mít dobře jen tehdy, pokud o ni budeme pečovat svědomitě, s úctou a láskou. Učili 

mne, že si musím brát příklad z předků, kteří pro svou vlast umírali, bojovali s nepřáteli a 

postavili se i přesile, neboť cítili odpovědnost za svůj domov, za svoje děti, manželky, rodiče, 

prarodiče. Nehrbili se před nepřítelem a pohrdali vlastizrádci. Za vlastizradu byl trest smrti. 

Vlastizradou je míněno to, když by někdo chtěl vydat tuto zem a její lid nepříteli. Pro celé 

generace byla vlastizrada tím nejhorším, čeho se mohl Čech na Čechovi dopustit. Bylo to stejné 

jako vrazit bratrovi dýku do zad. Bylo toho hodně, co mě učili a čemu jsem věřil. Asi mě 

vychovali divně, protože všechno to, co jsem miloval a v co jsem věřil, je dnes špatně.... Za 

zločin vlastizrady je dnes naopak pokládáno vlastenectví. Dozvídám se, že tahle země nepatří 

nám, Čechům, ale patří všem, celému světu. Dozvídám se, že o svém osudu nesmíme 

rozhodovat my, ale lidskoprávní organizace a mezinárodní soudy. Dozvídám se, že národy, 

které dobře hospodařily, mají své bohatství odevzdat těm, kteří hospodařili špatně. Nejsem 

ekonom, jsem historik a spisovatel, ale přiznám se, neznám v lidských dějinách analogickou 

situaci, aby se bohatý národ dobrovolně vzdal svého bohatství ve prospěch parazitů a lenochů. 

Mnohým z nás padli rodiče, prarodiče, příbuzní ve světových válkách 20. století. Bojovali za 

svobodu a bojovali proto, aby jejich rodiny mohly žít ve svobodných Čechách. Dnes se 

dozvídám, že není správné bránit vlast, je lepší se sebrat a odejít vyklidit prostor pro 

(přemnožené) nově příchozí. To samozřejmě neznamená, že nechci pomoci potřebným lidem. 

Učili mě, že mám být velkorysý, laskavý a štědrý. Pokud někdo o pomoc požádá a já mohu 

pomoci, mám to rozhodně udělat. A udělám to i když mne to stojí vlastní síly, peníze, čas a 

třeba musím i trochu riskovat. Děláme to všichni, pokud ovšem ten, kdo pomoc potřebuje, si ji 

nevynucuje silou a nechce víc, než mu můžeme dát. A nerozhodují o tom byrokrati, ale naše 

srdce. Nelze pomáhat všem, může se stát, že na to naše síly nestačí. Neplavec nemůže skočit 

pro topícího se, ani kdyby nakrásně chtěl. Pomoc někomu je záležitost našeho svědomí. Pokud 

někomu z jakéhokoli důvodu pomáhat nechci, neudělám to. Je to mé nezadatelné právo. Od 

dávnověku do téhle země přicházeli cizinci a usazovali se tu v klidu míru a pohodě. Bylo k 

tomu potřeba dodržet tři základní podmínky: *** Přijmout naši víru..., ctít zákony českého 
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království... a živit se poctivě. *** a nevnucovat nám umanutě cizí víru..., cizí zvyky..., cizí 

jazyk. České království bylo pohostinnou zemí a ten, kdo chtěl s námi žít v míru, byl vítán. 

Nejsme národ, který by byl sobecký. Jsme národ, který se vždycky choval rozumně, a pokud 

možno spravedlivě. Mohou mi spílat, že jsem xenofobní, ale já zůstanu Čechem a vlastencem. 

Budu dál milovat tuhle zem, budu psát knihy o českých dějinách a budu chválit naše předky za 

to, že tuhle zem uchránili proti nepřátelům, že ji budovali k obrazu svému, že z neúrodné krajiny 

sevřené horami vybudovali zemi medem a strdím oplývající. *** Odmítám vlastizradu a budu 

se dál chovat tak, abych se mohl v budoucnu podívat do očí svým dětem a vnukům.“ 

PhDr. Vlastimil Vondruška, CSc. narozen 9. května 1955 v Kladně 

 

A já se přidávám – odmítám vlastizradu. 

 

Vzpamatujte se, dokud je čas, ne každý je tak klidný, jako lidé píšící dopisy. Žádná vojenská 

síla na nás neplatí. To už jsme tu měli po 21. srpnu 1968. Už žádná další zahraniční armáda 

není potřeba na „věčné časy“ na území České republiky.  

 

 

Mgr. Jiří Holý 

 

10. 4. 2022 

  


